

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 04-03-2026 01:37:51 PM Subject: Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: 04-03-2026 01:37:51 PM الموضوع: اجتماع هيئة عامة غير عادي</p>
<p>With reference to the disclosure instructions for issuing companies and the accounting and auditing standards for the year 2004 and their amendments up to 2019, we would like to inform you of the decision of the Board of Directors of the United Financial Investments Company to recommend to the company's General Assembly and call for an Extraordinary General Meeting to approve: 1- Issuing shares and increasing the company's subscribed capital by 3,426,052 shares/dinars, with a nominal value of one Jordanian dinar per share and a share premium of 170 fils per share, through a private placement to non-shareholders of the company ("strategic shareholders"). 2- Ratifying the decision to appoint temporary members to the company's Board of Directors. The Chairman of the Board and/or his deputy in his absence has been authorized to set the date of the meeting and issue the invitations accordingly. It should be noted that the agenda items for the Extraordinary General Meeting and the meeting date are subject to the approval of the Companies Controller. We will provide you with the agenda items and the final meeting date as soon as we obtain approval from the Companies Controller.</p>	<p>بالإشارة الى تعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 نود اعلامكم بقرار مجلس إدارة الشركة المتحدة للاستثمارات المالية التوصية للهيئة العامة في الشركة ودعوتها لاجتماع هيئة عامة غير عادي للموافقة على: 1- إصدار أسهم وزيادة رأسمال الشركة المكتتب به بمقدار 3,426,052 سهم/دينار وبقيمة أسمية للسهم الواحد مقدارها دينار أردني واحد وعلاوة إصدار مقدارها 170 فلس لكل سهم وذلك عن طريق اكتتاب خاص لغير المساهمين في الشركة "مساهمين استراتيجيين" 2- المصادقة على قرار تعيين الأعضاء المؤقتين في مجلس إدارة الشركة . حيث تم تفويض رئيس مجلس الإدارة و/او نائبه في حال غيابه بتحديد موعد الاجتماع وتوجيه الدعوات حسب الأصول علما ان بنود دعوة الهيئة العامة غير العادية وموعد الاجتماع خاضع لموافقة مراقب عام الشركات، هذا وسوف نوافيكم بنود الدعوة وبالموعد النهائي للاجتماع فور الحصول على الموافقة من مراقب عام الشركات .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: تسنيم دماطي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: تسنيم دماطي</p>